
 
 

Beste voorzitter en leden van de cie. Ontwikkeling.   7 april 2016 
 

Afgelopen maandag ben ik even bij een aantal fracties langs geweest om te 

vertellen dat het bestemmingsplan Schalkwijkerweg voorschrijft dat de aanwezige 

bomen op het terrein van de Watermeterfabriek behouden moeten blijven.  

En met bomen worden aangevuld. 

 

Wat we vergeten zijn te melden is dat dit terrein ook aan een belangrijke ecologische Noord 

Zuid verbinding ligt die in het ecologisch beleidsplan genoemd wordt. 

 

Thuisgekomen, dacht ik ineens:  

 

Dit project is DE uitgelezen kans voor het bestuur om Haarlem te vergroenen. 

 

Want: 

a. Het gedeelte van het perceel met de Watermeterfabriek waar de bomen op staan, 

gaat verhuurd worden. B&W blijft eigenaar en houdt enige zeggenschap. 

 

b. De gemeente heeft in 2012 al besloten om bebouwing drastisch in te perken waardoor er 

een groot perceel overblijft. Daar mag slechts 250 m2 terras op worden aangelegd.  

Dat betekent dat 7/8 deel van dat perceel,dat is 1672 m2, met Groen kan worden ingericht. 

 

c. Het bestuur zet niet in voor de hoogst haalbare winst. Dus is er wellicht ook ruimte voor 

een ondernemer die niet alleen maar winst wil maar ook duurzame vergroening. 

 

Wij waren in 2012 blij verrast dat de gemeente tot inkeer kwam over de bestemming van 

de grond en van een beperkt terras. Maar we misten in die nota het Groen. 

 

En nu zijn het bestuur en de ambtenaren weer in hun oude gedrag geschoten. 

Want wethouder Snoek, dit keer dus niet Sikkema, verteld de raad niet dat in het  

bestemmingsplan voorschriften staan voor boombehoud + de verplichting voor nieuwe 

aanplant en dat de plek langs een ecologische verbindingsroute ligt. 

 

Even een opmerking tussendoor: Dat probleem van geen of verkeerde informatie geven is 

al jaren gaande en wethouders van alle partijen hier aan tafel hebben daar mee te maken 

gehad. Maar zij hebben dat niet kunnen oplossen.  

Dus, met die opmerking over Hoek of Sikkema, doe ik niet aan wethouder-bashing en ik zou 

graag willen dat dit nu in de cie. ook niet gebeurt. 

Maar ik heb wel een wens. 

Als gefrustreerde burger zijnde spreek ik de wens uit dat ik en mijn medeburgers samen 

met jullie raadsleden en het bestuur en vooral met de ambtenaren erbij rond de tafel gaan  

zitten om dat probleem van die informatie uit de weg te helpen. 

 

Om terug te komen bij de Watermeterfabriek: Het bestuur heeft duidelijk aangegeven dat 

zij kleinschalige horeca op het terrein wenst. 

 

Wat let het bestuur dan om een stap verder te gaan en in de verkoopvoorwaarden op te 

nemen dat die 1672 m2 grond, waar geen terras mag komen, bestemt moet worden voor  

ecologisch groen.  

En dan bedoel ik géén gazongras met de geijkte speeltoestellen want dat heeft geen enkele 

natuurwaarde en ook geen waarde voor natuureducatie.  

 

En, als die toekomstige koper cq. huurder, in plaats van 1 groot terras, allemaal kleine 

plekken in zo’n tuin creeert dan lijkt me dat een heerlijke plek voor een high tea, scones 

met aardbeien van de biologische boer die er naast zit, en veel clotted cream. 

 

In de Kleverparkbuurt krijgen we al een prachtige Kweektuin 

Wij Bomenwachters wensen Schalkwijk een ecologische Theetuin toe.  

 

Wij vragen aan de raad of zij het bestuur opdracht wil geven om in plaats van een hoogste 

bieder op zoek te gaan naar iemand die kleinschalig wil ondernemen en het terrein een 

ecologische bestemming wil geven, conform hun eigen beleid. 

 

Namens de Haarlemse Bomenwachters:    Welna Buwalda  

haarlemsebomenwachters@gmail.com     welnabuwalda@chello.nl  
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